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Pöytäkirjantarkastajat:

Aika 12.11.2020  kello 16:30 - 18:07

Paikka Sähköinen kokous, Teams-järjestelmä

Läsnä Tynkkynen Jonne puheenjohtaja
Mustonen Merja varapuheenjohtaja
Helander Karoliina jäsen
Ihalainen Markku jäsen poistui yhteydestä

klo 18.00
Koponen Jussi jäsen
Lajunen Timo jäsen
Paajanen Eiju jäsen
Puustinen Veikko jäsen
Sairanen Lea jäsen
Tiainen Teemu jäsen poistui yhteydestä

klo 17.54
Kauppinen Tuija va.

sivistystoimenjohtaja
Sairanen Anna-Liisa varhaiskasvatuspäällik

kö
Rantasuo Outi kulttuurijohtaja poistui yhteydestä

klo 16.50
Räty Simo vapaa-aikapäällikkö poistui yhteydestä

klo 17.36
Muhonen Leena sihteeri
Backman Anja kh:n edustaja
Turtiainen Tarja Käyhkön varajäsen

Poissa Käyhkö Anne jäsen
Laine Janne kaupunginjohtaja
Torikka Kirsi kh:n puheenjohtaja

Käsitellyt asiat: §§ 173 - 184

Allekirjoitukset:

Jonne Tynkkynen  Leena Muhonen
puheenjohtaja  pöytäkirjanpitäjä

Olemme tarkastaneet pöytäkirjan ja todenneet sen oikeaksi,
Savonlinnassa 13.11.2020

Eiju Paajanen  Veikko Puustinen
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Pöytäkirjantarkastajat:

pöytäkirjantarkastaja  pöytäkirjantarkastaja

Tarkastettu pöytäkirja on pidetty yleisesti nähtävänä Savonlinnan
kaupungin kotisivuilla: www.savonlinna.fi/paatoksenteko
13.11.2020 alkaen.

Leena Muhonen
pöytäkirjanpitäjä
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Pöytäkirjantarkastajat:
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 173 12.11.2020

Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

SL § 173

Selostus:  Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus.

Päätös:  Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 174 12.11.2020

Pöytäkirjantarkastajat

SL § 174

Selostus: Tarkastusvuorossa jäsenet Eiju Paajanen ja Veikko Puustinen.
Varalle valitaan Lea Sairanen ja Teemu Tiainen.

Päätös: Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Eiju Paajanen ja Veikko Puustinen.
Varalle valittiin Lea Sairanen ja Teemu Tiainen.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 175 12.11.2020

Pöytäkirjantarkastus

SL § 175

Selostus:  Pöytäkirja tarkastetaan 13.11.2020 ja pidetään yleisesti nähtävänä
13.11.2020 Savonlinnan kaupungin internet-sivuilla
www.savonlinna.fi/paatoksenteko ja sivistysvirastossa klo
12.00-15.00.

Päätös: Pöytäkirja tarkastetaan 13.11.2020 ja pidetään yleisesti nähtävänä
13.11.2020 Savonlinnan kaupungin internet-sivuilla
www.savonlinna.fi/paatoksenteko ja sivistysvirastossa klo
12.00-15.00.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 176 12.11.2020

Asialistan käsittelyjärjestys

SL § 176

Selostus:  Savonlinnan kaupungin hallintosäännön 5 luku 20 §:n (kokouksen
pitäminen) mukaan asiat käsitellään esityslistan mukaisessa
järjestyksessä, jollei toimielin toisin päätä. Toimielin voi ottaa
käsiteltäväkseen sellaisenkin asian, jota ei ole mainittu
kokouskutsussa.

Päätös:  Asiat käsitellään esityslistan mukaisessa järjestyksessä.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 177 12.11.2020

Viranhaltijapäätökset

488/40.400/2019

SL § 177

Selostus: Kuntalain 51 §:n mukaan lautakunnalla on otto-oikeus alaistensa vi-
ranhaltijoiden päätöksiin, lukuun ottamatta hallintosäännön 24 §:n

 2 mom:ssa tarkoitettuja asioita.

 Raportti viranhaltijapäätöksistä ajalta 13.10.-30.11.2020 on
luettavissa luottamushenkilöiden extranetissä.

(Valmistelu: toimistosihteeri Leena Muhonen, p. 044 417 4205)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
Sivistyslautakunta merkitsee tehdyt päätökset tiedoksi ja päättää,
ettei niitä oteta lautakunnan käsittelyyn.

Käsittely: Jäsen Karoliina Helander ilmoitti jääviytensä (Hall 28 § 1 mom.
intressijäävi) asian käsittelyyn ja poistui sähköisestä yhteydestä
ennen asian käsittelyä ja päätöksenteon ajaksi.

Päätös: Esitys hyväksyttiin.
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 178 12.11.2020

Vuoden 2020 taiteilijoiden kohdeapuraha

412/44.441/2020

SL § 178

Selostus:  Taiteilijoiden kohdeapuraha oli haettavana 2.11.2020 klo 15 men-
nes sä (sivistyslautakunnan päätös 17.9.2020 § 148). Hakemuksia
saa pui 14.

  Yhteenveto hakijoista on luettavissa luottamushenkilöiden ext-
ranetis sä.

  Taiteilijoiden kohdeapurahan säännöt ovat esityslistaliitteenä A.

  Taiteilijoiden kohdeapurahan luovutustilaisuus järjestetään erikseen
so vit ta va na ajankohtana.

  (Valmistelu: kulttuurijohtaja Outi Rantasuo, puh. 044 417 4400)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
  Esitys apurahan saajiksi kokouksessa.

  Sivistyslautakunta päättää valita apurahan luovuttajat.

Käsittely: Va. sivistystoimenjohtaja esitti, että sivistyslautakunta päättää vuo-
den 2020 taiteilijoiden koh de apu ra han saajista. Taiteilijoiden koh-
de apu ra han saajien nimet julkaistaan viikolla 47 pöytäkirjaan lii tet-
tä väs sä pöytäkirjaliitteessä A.

Lisäksi sivistyslautakunta päättää, että kohdeapurahan luo vu tus ti-
lai suut ta ei järjestetä koronatilanteesta johtuen. Apurahan saajille
ilmoitetaan henkilökohtaisesti.

Päätös:                         Esitys hyväksyttiin käsittely -kohdan mukaisesti.

Tiedoksi:  Taiteilijoiden kohdeapurahaa hakeneet
Toimenpiteet: Sivistysvirasto
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 179 12.11.2020

Haukiniemen Haka ry:n kohdeavustushakemus Hiesun kentän hoitoon

63/48.481/2020

SL § 179

Selostus:  Haukiniemen Haka ry on hakenut kohdeavustusta Hiesun kentän
hoitoon kesällä 2020. Kokonaiskustannukset ja haettu avustus on
1505,00 euroa (traktorityö 1275,00 euroa, raivaussahatyö 50,00
euroa ja miestyö 180,00 euroa). Kustannukset ovat syntyneet
aikavälillä 27.5. - 2.10.2020.

  Haukiniemen Haka ry:n kohdeavustushakemus on luettavissa
luottamushenkilöiden extranetissä.

  (Valmistelu: palvelusuunnittelija Katri Karjalainen, p. 044 417 4220)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
  Sivistyslautakunta päättää myöntää Haukiniemen Haka ry:lle

602,00 euroa kohdeavustusta Hiesun kentän hoitoon kesällä 2020.
Avustus on 40% haetusta avustuksesta.

Päätös:   Esitys hyväksyttiin.

Tiedoksi ja toimenpide: Haukiniemen Haka ry
Tiedoksi:  Vapaa-aikatoimi
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 180 12.11.2020

Olavin Rasti ry:n kohdeavustushakemus koulusuunnistuskarttojen laadintaan

63/48.481/2020

SL § 180

Selostus:  Olavin Rasti ry on hakenut kohdeavustusta kou lu suun nis tus kart to-
jen laadintaan. Seura on jatkanut kesällä 2020 edellisenä kesänä
aloi tet tua (13.6.2019 § 115) karttojen tekoa.

  Päivitetyt ja ajantasaiset kartat ovat tärkeitä suunnistustaitojen al-
kei den opetuksessa ja ne tarjoavat koululaisten ohella lä hi lii kun ta-
pai kan monille eri ryhmille.

  Nyt valmistuneet kartat ovat koulusuunnistukseen ja lähiliikuntaan
so pi vat pihakartat Punkasalmen ja Kulennoisten koululle sekä
sprint ti suun nis tus kar tat Punkasalmelle ja Talvisaloon (koko kartta
päi vi tet ty uusiksi). Kokonaiskustannukset karttojen tekoon ovat
2134,58 euroa. Avustusta on haettu saman verran.

  Olavin Rasti ry:n kohdeavustushakemus on luettavissa luot ta mus-
hen ki löi den extranetissä.

  (Valmistelu: palvelusuunnittelija Katri Karjalainen, p. 044 417 4220)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
  Sivistyslautakunta päättää myöntää Olavin Rasti ry:lle 854,00 euroa

koh de avus tus ta koulusuunnistuskarttojen laadintaan. Avustus on
40% haetusta avustuksesta.

Päätös:   Esitys hyväksyttiin.

Tiedoksi ja toimenpide: Olavin Rasti ry
Tiedoksi:  Vapaa-aikatoimi
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 181 12.11.2020

Savonlinna Riento ry kohdeavustushakemus nuorisovalmentajatutkintoon

63/48.481/2020

SL § 181

Selostus:  Savonlinnan Riento ry on hakenut kohdeavustusta kahden seu ran-
sa jäsenen nuorisovalmentajatutkintoon. Tutkinto on Suomen Ur-
hei lu liit to ry:n järjestämä koulutus Tanhuvaaran Urheiluopistolla.
Tut kin to on koostunut neljästä jaksosta (22.-24.11.2019,
10.-12.12020, 18.-20.9.2020 ja 20.-22.11.2020). Ko ko nais kus tan-
nuk set ovat 1200,00 euroa. Avustusta on haettu samalle summalle.
Mak su kui tit koulutuksesta on toimitettu hakemuksen liitteenä.

  Savonlinnan Riento ry:n kohdeavustushakemus on luettavissa luot-
ta mus hen ki löi den extranetissä.

Va. sivistystoimenjohtajan ollessa esteellinen, asian esittelee
varhaiskasvatuspäällikkö.

  (Valmistelu: palvelusuunnittelija Katri Karjalainen, p. 044 417 4220)

Varhaiskasvatuspäällikön esitys:
  Sivistyslautakunta päättää myöntää Savonlinnan Riento ry:lle

480,00 euroa kohdeavustusta nuorisovalmentajatutkintoon. Avus-
tus on 40% haetusta kohdeavustuksesta.

Käsittely:  Vs. sivistystoimenjohtaja ilmoitti jääviytensä (Hall 28 § kohta 5)
asian käsittelyyn ja päätöksentekoon ja poistui kokouksesta asian
käsittelyn ajaksi.

Päätös:   Esitys hyväksyttiin.

Tiedoksi ja toimenpide: Savonlinnan Riento ry
Tiedoksi:  Vapaa-aikatoimi
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Pöytäkirjantarkastajat:

Tekninen lautakunta § 64 19.03.2019
Sivistyslautakunta § 28 20.02.2020
Tekninen lautakunta § 66 24.03.2020
Kaupunginhallitus § 164 20.04.2020
Sivistyslautakunta § 119 20.08.2020
Sivistyslautakunta § 135 02.09.2020
Tekninen lautakunta § 164 15.09.2020
Kaupunginhallitus § 380 12.10.2020
Sivistyslautakunta § 182 12.11.2020

Punkaharjun koulun hankesuunnittelu

88/55.551/2019

TL § 64

Selostus:  Punkaharjun keskustaajamassa sijaitseen kaksi koulukeskusta.
Yläluokkien koulu (luokat 7.-9.) sijaitsee osoitteessa Palomäentie 2.
Koulua on rakennettu vuosina 1966 ja 1974. Peruskorjaus on tehty
vuonna 1997. Koulurakennuksen pinta-ala on 3298 hum2, 3673
brm2 ja tilavuus 17632 m3.

  Lisäksi koulu käyttää satunnaisesti entisen lukion tiloja.
Lukiorakennus on rakennettu 1975, sen pinta-ala on 629 hum2,
708 brm2 ja tilavuus on 3 047 m3. Lukiorakennuksessa sijaitsee
myös päiväkodin tiloja 56.5 hum2.

  Alaluokkien koulu (luokat 1.-6.) sijaitsee osoitteessa
Kouluniementie 16. Ns. kivikoulu on rakennettu vuonna 1954, jossa
korjauksia on tehty vuonna 2013. Rakennuksen pinta-ala on 2142
hum2, 2427 brm2 ja tilavuus 9844 m3. Koulun käytössä tiloja on n.
1700 hum2. Rakennuksessa on asuinsiipi, jossa on kolme asuntoa.
Punkaharjun päiväkodin esiopetuksen ryhmä toimii näissä tiloissa.

  Lisäksi koulun käytössä on rakennus, joka on rakennettu vuonna
1927 ja peruskorjattu vuonna 1981. Rakennuksen pinta-ala on 376
hum2, 436 brm2 ja tilavuus 1 751 m3. Rakennus on suojeltu
paikallishistoriallisesti ja kyläkuvan kannalta arvokkaana
rakennuksena. Rakennusta ei saa purkaa.

  Yläluokkien koulussa Palomäentiellä osa toiminnasta joudutaan
siirtämään sisäilmaongelmien vuoksi väistötiloihin. Talousarviossa
vuodelle 2019 (KV 17.12.2018 § 109) on koulun korjauksiin varattu
70.000 euroa, mikä ei mahdollisten väistötilojen kasvaessa tule
riittämään. Suunnittelun edetessä tarkentuu, kuinka paljon ja kuinka
pitkäksi aikaa väliaikaisia koulutiloja tarvitaan. Kustannukset on
huomioitava vuosien 2020-2022 talousarvioissa.

  Kaupunginvaltuuston päätös 3.9.2018 § 60
  ”Punkaharjun koulu yhteen rakennukseen 1.8.2022 alkaen.

Sijoituspaikkana Kouluniementien yksikkö, jonka tarvittava remontti-
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Pöytäkirjantarkastajat:

ja uudisrakennustarpeen kustannukset ovat toimitilapalvelun
suunnitelman mukaan 7 M€.”

  Investointiohjelma kv. 17.12.2018 § 109:
  v. 2019   100 000 €
  Suunnitelma laaditaan leasingrahoitusta varten.
  Sivistyslautakunta päätti esittää kokouksessaan 21.2.2019 § 28

tekniselle lautakunnalle, että se oikeuttaa teknisen toimialan
käynnistämään Punkaharjun koulun hankesuunnittelun siten, että
tilaohjelma laaditaan esi- ja perusopetuksen 175-195 oppilaalle ja,
että rakennus suunnitellaan valtaosin puurakenteisena.

  Lisäksi sivistyslautakynta päätti, että hankesuunnitelma on
päättäjien hyväksyttävissä viimeistään 31.10.2019 mennessä.

  valmistelu toimitilainsinööri Ritva Kutvonen, 044 417 4755

Teknisen johtajan esitys:
  Tekninen lautakunta päättää, että Punkaharjun koululle tehdään

hankesuunnitelma siten, että tilaohjelma laaditaan esi- ja
perusopetuksen 175-195 oppilaalle ja hankesuunnitelma on
päättäjien hyväksyttävissä viimeistään 31.10.2019.

Päätös:  Esitys hyväksyttiin.

Tiedoksi:  Sivistyslautakunta
Toimenpiteet: Toimitilapalvelut

SL § 28

Selostus:  Kaupunginvaltuusto on päättänyt kokouksessaan 3.9.2018 § 60, et-
tä Punkaharjun keskustassa on vain yksi koulu. Koulu tulee si jait se-
maan Kouluniementiellä, jonka nykyinen rakennus peruskorjataan
ja siihen tehdään laajennus. Hankesuunnitelmassa selvitettiin Pun-
ka har jun koulun tilatarpeet esi- ja perusopetuksen 175-195 op pi las-
mää ril le.

Kaupunginvaltuuston 3.9.2018 ja sivistyslautakunnan 21.2.2019
§28 päätösten jälkeen tilanne Punkaharjulla on muuttunut olen nai-
ses ti. Yläluokkien koulun tiloissa ilmenneet sisäilmaongelmat kär jis-
tyi vät keväällä 2019 ja eteen tuli akuutti tarve väistötiloille. Kesän
2019 aikana Punkaharjun entisen lukion tilat remontoitiin ylä luok-
kien koululle väistötiloiksi, joihin reaaliaineiden ja kielten opetus siir-
ret tiin 8.8.2019 alkaen.

Hankesuunnitelma sisältää kaksi päävaihtoehtoa:
A: Esiopetusryhmä ja perusopetusluokat 1-9 Kouluniementiellä
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Pöytäkirjantarkastajat:

A1: Kivikoulu peruskorjataan ja laajennetaan. Vanha suojeltu puu-
kou lu peruskorjataan ja otetaan käyttöön

A2: Kivikoulu peruskorjataan ja laajennetaan. Vanhaa suojeltua
puu kou lua ei peruskorjata eikä oteta käyttöön vaan laajennusosaan
teh dään tarvittavat lisäneliöt

B: Perusopetus luokat ovat 1-9 Kouluniementiellä, kivikoulu pe rus-
kor ja taan ja laajennetaan. Vanhaa suojeltua puukoulua ei oteta
käyt töön. Esiopetusryhmä on päiväkodin yhteydessä Pa lo mäen tiel-
lä entisissä lu kion tiloissa. Remontoidut lukion tilat sijaitsevat kiin-
teäs sä yh tey des sä Punkaharjun päiväkodin kanssa. Taloudellisesta
nä kö kul mas ta katsoen vasta remontoituja tiloja olisi järkevää hyö-
dyn tää. 

Ilman esiopetusryhmää Kouluniementielle tarvitaan tilat vain 1-9
luo kil le, 160-180 oppilaalle.

Kaikissa vaihtoehdoissa Kouluniementien laajennusosassa on noin
460 m2 suuruinen liikuntasali. Sali on jaettavissa kahdeksi riittävän
ko koi sek si liikunnanopetustilaksi. Koulun ulkopuolista käyttöä var-
ten liikuntasalin puku- ja pesutiloihin päästään myös ulkokautta.

Erikoissuunnittelu on tarkoitus käynnistää heti hankeohjelman hy-
väk sy mi sen jälkeen. Rakennustyöt on mahdollista aloittaa keväällä
2021 laajennusosan rakentamisella. Kokonaisuudessaan Pun ka-
har jun koulu olisi valmiina kesällä 2023. Rakentaminen suun ni tel-
laan ja toteutetaan niin, että väistötiloja tarvittaisiin mahdollisimman
vä hän. Rakentamisen aikana mahdollisina väistötiloina voidaan
käyt tää lukion tiloja, vuokrattavia väistötiloja ja muita kou lu ope tuk-
seen soveltuvia tiloja Punkaharjun keskustassa.

Jos kaikki alaluokkien opetus siirretään vuokrattaviin väistötiloihin
ra ken ta mi sen ajaksi, rakennusprojekti valmistuu aiemmin ilmoitetun
ai ka tau lun mukaisesti syksyllä 2022. 

Hankesuunnitelma ei ota kantaa laajennusosan rakentamistavasta
ei kä rakennusmateriaaleista. Hankesuunnitelman luon nos suun nit-
te lu mahdollistaa myös puurakentamisen.

Hankesuunnitelma on luettavissa luottamushenkilöiden ext ranetis-
sä.

(Valmistelu:  vs.sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppinen, puh. 044
417 4202, varhaiskasvatuspäällikkö Anna-Liisa Sairanen, puh. 044
417 4303, suunnitteluinsinööri Ritva Kutvonen, puh. 044 417 4755)

Vs. sivistystoimenjohtajan esitys:
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta päättää hyväksyä Punkaharjun koulun han ke-
suun ni tel man vaihtoehdon B. Perusopetuksen luokat 1-9 sijoittuvat
Kou lu nie men tiel le. Kivikoulu peruskorjataan ja laajennetaan. Van-
haa suojeltua puukoulua ei oteta käyttöön. Esiopetusryhmä sijoittuu
päi vä ko din yhteyteen Palomäentielle entisiin lukion tiloihin.

Sivistyslautakunta esittää edelleen tekniselle lautakunnalle han ke-
suun ni tel man hyväksymistä.

Käsittely: Puheenjohtaja Tynkkynen teki seuraavan muutosesityksen: "Esitän,
et tä han ke suun ni tel ma palautetaan uudelleen valmisteluun ja sel vi-
te tään myös vaihtoehto, jossa liikuntasalin koko on minimissään
800 m2. Ar vioi daan myös, minkä verran enemmän isompi sali toisi
tu lo ja li sää."

Jäsen Käyhkö kannatti puheenjohtaja Tynkkysen tekemää muu tos-
esi tys tä.

Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty esittelijän pää tös esi tyk-
ses tä poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta suoritettava äänestys.

Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä pohjaesityksen puolesta
an net tiin 5 (viisi) jaa-ääntä (Helander, Ihalainen, Ko po nen, Lajunen,
Tiai nen) ja muutosesityksen puo les ta 4 (neljä) ei-ääntä (Tynkkynen,
Mus to nen, Käyhkö, Hannikainen).

Päätös:  Puheenjohtaja totesi sivistyslautakunnan hyväksyneen si vis tys toi-
men joh ta jan esityksen.

Toimenpiteet: Tekninen lautakunta 

TL § 66  

Selostus:  Sivistyslautakunta on päättänyt esittää tekniselle lautakunnalle
hyväksyttäväksi Punkaharjun koulun hankesuunnitelman
vaihtoehdon B. Perusopetuksen luokat 1-9 sijoittuvat
Kouluniementielle. Kivikoulu peruskorjataan ja laajennetaan.
Vanhaa suojeltua puukoulua ei oteta käyttöön. Esiopetusryhmä
sijoittuu päiväkodin yhteyteen Palomäentielle entisiin lukion tiloihin.

  Hankesuunnitelma on kokousmateriaalina luottamushenkilöiden
extranetissa.

  valmistelu: kiinteistöjohtaja Jukka Oikari, 044 417 4756

Teknisen johtajan esitys:
  Lautakunta päättää esittää kaupunginhallitukselle hyväksyttäväksi

Punkaharjun koulun hankesuunnitelman vaihtoehdon B mukaan.
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  Perusopetuksen luokat 1-9 sijoittuvat Kouluniementielle. Kivikoulu
peruskorjataan ja laajennetaan. Vanhaa suojeltua puukoulua ei
oteta käyttöön. Esiopetusryhmä sijoittuu päiväkodin yhteyteen
Palomäentielle entisiin lukion tiloihin.

Käsittely:  Aune Kupiainen Harri Luukkasen kannattamana esitti, että myös
vaihtoehto suuremman liikuntasalin rakentamisesta  Punkaharjun
koulun yhteyteen. Hallin koko vähintään 800 m2.

  Esityslistan liitteenä oleva liikuntasalin varaustaulukko ei anna
oikeaa kuvaa käyttäjistä, sillä osa Punkaharjulaisista käy
pelaamassa mm. lentopalloa Parikkalan liikuntahallissa, koska
Punkaharjun yläasteen yhteydessä oleva sali on liian pieni.

  Punkaharjulla on kaupungin toiseksi suurin työpaikkakeskittymä ja
yritykset kärsivät työvoimapulasta, joka haittaa myös yritysten
laajennuspyrkimyksiä. Kunnon liikuntapaikat ovat iso
vetovoimatekijä paikkakunnalla.

  Puheenjohtaja totesi keskustelun tältä osin päättyneeksi. Koska
keskustelun kuluessa oli tehty teknisen johtajan esityksestä
poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta äänestettävä.

  Äänestysesityksen tultua hyväksytyksi annettiin suoritetussa
kättennostoäänestyksessä teknisen johtajan esityksen puolesta 6
jaa-ääntä (Ritva Suomalainen, Markku Nikkonen, Matti Lundenius,
Timo Räisänen, Esko Mielikäinen ja Olli Sironen) ja Aune Kupiaisen
esityksen puolesta 3 ei-ääntä (Tiina Strandén, Aune Kupiainen ja
Harri Luukkanen).

  Puheenjohtaja totesi lautakunnan hyväksyneen teknisen johtajan
esityksen äänin 6-3.

Päätös:  Esitys hyväksyttiin.

Toimenpiteet: Kaupunginhallitus

KH § 164

Selostus:  Teknisen lautakunnan 24.3.2020 § 66 selostus- ja päätöosan
mukaisesti.

  Tekninen lautakunta on päättänyt esittää kaupunginhallitukselle
hyväksyttäväksi Punkaharjun koulun hankesuunnitelman
vaihtoehdon B. Perusopetuksen luokat 1-9 sijoittuvat
Kouluniementielle. Kivikoulu peruskorjataan ja laajennetaan.
Vanhaa suojeltua puukoulua ei oteta käyttöön. Esiopetusryhmä
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sijoittuu päiväkodin yhteyteen Palomäentielle entisiin lukion tiloihin.

  Hankesuunnitelma on kokousmateriaalina luottamushenkilöiden
extranetissa.

  valmistelu: kiinteistöjohtaja Jukka Oikari, 044 417 4756

Kaupunginjohtajan esitys:
   Kaupunginhallitus hyväksyy teknisen lautakunnan esityksen.

Käsittely:  Kiinteistöjohtaja Jukka Oikari selosti asiaa kaupunginhallitukselle.

  Tuukka Suomalainen teki esittelijän esityksestä poikkeavan Seija
Puputin, Eero Piirosen ja Juha Kukkosen kannattaman esityksen:
"Kaupunginhallitus hyväksyy hankesuunnitelmavaihtoehdon B,
mutta palauttaa asian liikuntasalin osalta uudelleen
valmisteltavaksi. Uudelleen valmistelussa lasketaan kustannusarvio
vähintään 800 m2 salille. Samalla selvitetään Okm:n
liikuntapaikkarakentamisen tuen saamisen mahdollisuus sekä
Metsäsäätiön tuen mahdollisuus, hankkeen toteutuessa
puurakenteisena."

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kaupunginjohtajan
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, oli asiassa suoritettava
äänestys.

   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä kaupunginjohtajan
esityksen puolesta annettiin 5 jaa -ääntä (Anja Backman,
Olli-Pekka Kristiansson, Sanna Metsälä, Ari Silvennoinen ja Eija
Stenberg) ja Tuukka Suomalaisen esityksen puolesta 6 ei -ääntä
(Lauri Kosonen, Juha Kukkonen, Eero Piironen, Seija Puputti,
Tuukka Suomalainen ja Kirsi Torikka ).

Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen Tuukka
Suomalaisen esityksen.

Toimenpiteet: Toimitilapalvelut
  Tekninen lautakunta
  Sivistyslautakuna

SL § 119

Selostus: 
  Kaupunginhallitus palautti Punkaharjun kouluhankkeen uudelleen

val mis tel ta vak si liikuntasalin osalta. Alkuperäisessä han ke suun ni-
tel mas sa liikuntasalin kooksi oli määritelty 460 m2. Uudelleen val-
mis te lus sa tuli selvittää vähintään 800 m2 liikuntasalin kus tan nus ar-
vio, liikuntapaikkarakentamisen tuen mahdollisuus sekä Met sä sää-
tiön tuen mahdollisuus, mikäli hanke toteutetaan puurakenteisena.
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  Toimitilapalvelut on laskenut liikuntahallin eri kokoversioille ta voi te-
hin nat Haahtelan TAKU kustannustieto-ohjelmalla. Tavoitehinnat
ovat nähtävissä luottamushenkilöiden extranetissä.

  Liikuntasalin kasvattaminen vaikuttaa myös muiden tilojen mi toi tuk-
seen ja suunnitteluun ja sitä kautta aiheuttaa lisäkustannuksia.

  Lisäksi on selvitetty Metsäsäätiön tuen mahdollisuutta. Met sä sää-
tiön mukaan tukea rakentamiseen ei ole mahdollista saada. Met sä-
sää tiön vastaus on nähtävissä luottamushenkilöiden extranetissä.

  Liikuntapaikkarakentamisen avustusta hankkeelle on mahdollista
saa da, mikäli liikuntasalin koko on suurempi kuin 600 m2. Lii kun ta-
paik ka ra ken ta mi sen valtionavustus on enintään 30 % liikuntapaikan
ko ko nais kus tan nuk sis ta, kuitenkin enintään 750 000 €. Lii kun ta-
paik ka ra ken ta mi sen avustus voidaaan hakea vuoden 2020 loppuun
men nes sä. Päätös avustuksesta annetaan huhti- toukokuussa
2021.

  Alustava aikataulu suuremman liikuntasalin vaihtoehdoille, mikäli
odo te taan avustuspäätöstä toukokuulle 2021:

  Erikoissuunnittelu käynnistyy:   kesä 2021
  Rakentaminen alkaa uudisrakennuksen osalta:  kevät 2022
  Vanhan osan peruskorjaus alkaa:   kesä 2023
  Hanke valmis:     kesä 2024

  Mikäli salin osalta odotetaan päätöstä avustuksesta, mutta halutaan
py syä alkuperäisessä aikataulussa (hanke valmis 2023), niin silloin
eri kois suun nit te lu ja urakka-asiakirjat tulee tehdä kahdesta eri ver-
sios ta.

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
  Sivistyslautakunta päättää, että se pitäytyy alkuperäisessä han ke-

suun ni tel mas sa aikataulun ja liikuntasalin koon osalta.

Käsittely: Pöytäkirjaliitteeksi A liitetään 20.8.2020 saapunut kirje "Pun ka har-
jun uuden isomman liikuntasalin käyttövuoroja".

Puheenjohtaja Jonne Tynkkynen teki seuraavan muutosesityksen:

Sivistyslautakunta päättää hyväksyä Punkaharjun koulun han ke-
suun ni tel man isomman (n. 800m2)  liikuntasalin vaihtoehdon (Sivla
20.8.2020 oheismateriaalin C-vaihtoehto), avustusehtoisena. Ai ka-
tau lu syis tä johtuen erikoissuunnittelu ja urakka-asiakirjat tehdään
se kä pienemmän, että isomman salin vaihtoehtojen mukaan. Isom-
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pi sali toteutetaan mikäli siihen saadaan liikuntapaikkarakentamisen
val tion avus tus ta vähintään 350 000 €.

Perustelut:
Punkaharjun työpaikkaomavaraisuus on yli 100 %. Alueen ve to voi-
mai suut ta tulee vahvistaa ja harrastuspaikat ovat siinä olennainen
osa. Uuden koulun sali tulee olemaan Punkasalmen ainoa lii kun ta-
sa li, jolloin sen koko on oltava sellainen, että tilaa pystyy jakamaan
useam paan lohkoon. Isompi sali mahdollistaa myös tiettyjen lajien
har ras tus mah dol li suu det, mitkä olisivat poissuljettuja pienemmässä
sa lis sa.

Isomman salin tarvetta tulee lisäämään myös Maan hallituksen toi-
met lasten harrastusten yhdistämisestä koulupäivän yhteyteen."

Jäsenet Timo Lajunen ja Veikko Puustinen sekä varajäsen Satu
Jal van ti-Han ni kai nen kan nat ti vat puheenjohtaja Jonne Tynkkysen
muu tos esi tys tä.

Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty esittelijän pää tös esi tyk-
ses tä poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta suoritettava äänestys.

Kiinteistöjohtaja Jukka Oikari poistui ennen äänestystä klo 17.43.

Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä esittelijän esityksen puo-
les ta annettiin kolme (3) jaa-ääntä (Helander, Iha lai nen, Sairanen)
ja Tynkkysen esityksen puolesta seitsemän (7) ei-ääntä (Tynk ky-
nen, Mus to nen, Käyhkö, Lajunen, Jalvanti-Hannikainen, Puus ti nen,
Tiai nen).

Päätös:  Puheenjohtaja totesi sivistyslautakunnan hyväksyneen pu heen joh-
ta ja Jonne Tynkkysen muutosesityksen.

Va. sivistystoimenjohtaja sekä jäsenet Karoliina Helander, Markku
Iha lai nen ja Lea Sairanen jättivät päätökseen eriävän mielipiteen.

Tiedoksi:  Toimitilapalvelu
Toimenpiteet: Kaupunginhallitus

SL § 135

Selostus:  Kaupunginhallitus § 312/26.8.2020 käytti otto-oikeutta si vis tys lau ta-
kun nan päätökseen § 119/20.8.2020 ja palautti asian uudelleen kä-
si tel tä väk si siten, että asia tulee saattaa teknisen lautakunnan kä si-
tel tä väk si ennen asian saattamista kaupunginhallituksen kä si tel tä-
väk si.

(Valmistelu: va. sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppinen, p. 044 417
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4202)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
Sivistyslautakunta päättää esittää tekniselle lautakunnalle si vis tys-
lau ta kun nan hyväksymän puheenjohtaja Jonne Tynkkysen muu tos-
esi tyk sen.

Käsittely:  Jäsen Lea Sairanen teki seuraavan muutosesityksen: "Punkaharjun
kou lun investoinnin eteneminen on nyt ensiarvoisen tärkeää. In ves-
toin nin kokonaiskustannus on hyväksytty Savonlinnan kau pun gin-
val tuus tos sa 3.9.2019, summana 7 M€. Alkuperäinen aikataulu oli
et tä Punkaharjun koulu siirtyy yhteen rakennukseen 1.8.2022. Nyt
voi mas sa oleva aikataulu on että hanke olisi valmis v. 2023. In ves-
toin nin eteneminen tulee taata nykyaikataulussa.

Erityishuolena on investoinnin kokonaissumma. Jos alkuperäisestä
lii kun tasalisuun ni tel mas ta poiketaan, ylittyy nykyinen valtuuston te-
ke mä investointipäätös. Jotta ylitystä ei tulisi, on suuri vaara, että
in ves toin nin muista osa-alueista joudutaan tinkimään.

Tutustumalla hankesuunnitelmaan huolella ja kuten nykyaikaiseen
kou lu ra ken ta mi sen periaatteisiin kuuluu, tiloista on tulossa mo ni-
käyt töi set muidenkin kuin liikuntahallin osalta. Myös hankittavien
ka lus tei den tulee olla nykyaikaisia, laadukkaita  ja muunneltavia,
jot ta kaikkien tilojen muunneltavuus voidaan hyödyntää täy si mää-
räi ses ti.

Punkaharjun koulun investointi on ensisijaisesti kouluinvestointi ja
lii kun ta hal lin koon muutos koulukäyttöä suuremmaksi ei saa vaa-
ran taa oppilaiden oikeutta toimiviin, monikäyttöisiin opetustiloihin ja
ope tus vä li nei siin.

Mikäli liikuntahalli toteutetaan suurempana, vähintää 800 neliön
suu rui se na, sen käyttöaste pitää varmistaa kuten harjoitusjäähalli-
ja jalkapallohalli-investoinneissa. Käyttäjien tulee tehdä sitovat so pi-
muk set käyttömääristä ja vuosista, joihin käyttäjät sitoutuvat."

Jäsenet Karoliina Helander ja Markku Ihalainen kannattivat Lea
Sairasen muutosesitystä.

Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty esittelijän pää tös esi tyk-
ses tä poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta suoritettava äänestys.

Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä esittelijän esityksen puo-
les ta annettiin 5 jaa-ääntä (Tynkkynen, Mustonen, Käyhkö, Paa ja-
nen, Puustinen) ja Sairasen muutosesityksen puolesta 4 ei-ääntä (
He lan der, Ihalainen, Koponen, Sairanen).

Päätös:   Puheenjohtaja totesi lautakunnan hyväksyneen va. si vis tys toi men-
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Pöytäkirjantarkastajat:

joh ta jan esityksen.

Jäsenet Karoliina Helander, Markku Ihalainen ja Lea Sairanen jät ti-
vät päätökseen eriävän mielipiteen.

Toimenpiteet: Tekninen lautakunta
Tiedoksi:  Toimitilapalvelu

TL § 164

Selostus:  Sivistyslautakunnan (§ 119v ja 135) selostus- ja päätösosan
mukaisesti.

  Sivistyslautakunta esittää hyväksyttäväksi Punkaharjun koulun
hankesuunnitelman isomman (n. 800m2)  liikuntasalin vaihtoehdon,
avustusehtoisena. Aikataulusyistä johtuen erikoissuunnittelu ja
urakka-asiakirjat tulee tehdä sekä pienemmän (460 m2), että
isomman (n.800 m2) salin vaihtoehtojen mukaan. Erikoisuunnittelu
tulisi käynnistää välittömästi, jos pysytään alkuperäisessä
aikataulussa. Isompi sali toteutetaan mikäli siihen saadaan
liikuntapaikkarakentamisen valtionavustusta vähintään 350 000 €.

  valmistelu: kiinteistöjohtaja Jukka Oikari, 044 417 4756
                     suunnitteluinsinööri Ritva Kutvonen, 044 417 4755

Teknisen johtajan esitys:
  Lautakunta päättää esittää kaupunginhallitukselle hyväksyttäväksi

Punkaharjun koulun hankesuunnitelman isomman (n.800 m2)
liikuntasalin avustusehtoisena.

  Lisäksi lautakunta päättää esittää kaupunginhallitukselle, että
erikoissuunnittelu ja urakka-asiakirjat  tehdään sekä pienemmän
(460 m2), että isomman (n.800 m2) salin vaihtoehtojen mukaan ja
antaa toimitilapalvelulle oikeuden käynnistää suunnittelu heti
päätöksen lainvoimaisuuden jälkeen.

Käsittely:  Aila Makkonen esitti Ritva Suomalaisen kannattamana, että
lautakunta päättää esittää kaupunginhallitukselle, että
erikoissuunnittelu ja urakka-asiakirjat tehdään pienemmän (460
m2) salin mukaan ja antaa toimitilapalvelulle oikeuden käynnistää
suunnittelu heti päätöksen lainvoimaisuuden jälkeen.

  Puheenjohtaja totesi keskustelun asiasta tältä osin päättyneeksi ja
koska keskustelun kuluessa oli tehty teknisen johtajan esityksestä
poikkeava kannatettu esitys, oli asiasta äänestettävä.

  Äänestysesityksen tultua hyväksytyksi annettiin suoritetussa
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nimenhuutoäänestyksessä teknisen johtajan esityksen puolesta 7
jaa-ääntä (Matti Lundenius, Tiina Stranden, Timo Räisänen, Riitta
Finer-Huttunen, Harri Luukkanen, Aune Kupiainen ja Esko
Mielikäinen) ja Aila Makkosen esityksen puolesta 4 ei-ääntä (Aila
Makkonen, Ritva Suomalainen, Markku Nikkonen ja Olli Sironen).

Päätös:  Puheenjohtaja totesi lautakunnan päättäneen äänin 7-4 hyväksyä
teknisen johtajan esityksen

Tiedoksi:  Toimitilapalvelut
Toimenpiteet: Kaupunginhallitus

KH § 380

Selostus:  Sivistyslautakunnan 2.9.2020 § 135 ja teknisen lautakunnan
15.9.2020 § 164 selostus- ja päätösosien mukaisesti.

  Toimitilapalvelun laskemat tavoitehinnat:
  Huomioitava on, että tavoitehinnat perustuvat tässä vaiheessa

luonnossuunnitelmiin, alv 0%

Vaihtoehto B; hyväksytty 20.4.2020 muutoin paitsi salin osalta
  - esiopetusryhmä siirtyy entisiin lukion tiloihin
  - vanha kivirakenteinen koulu peruskorjataan
  - koulun laajennus uudisrakennuksena, jossa liikuntasalin koko on

458 m2
  - tavoitehinta 6 373 000 €

  20 v poistoajalla poisto  318 650€/v
  koko kohteen ylläpito: n. 4524 m2 , n. 3€/m2/kk  eli n. 163 000€/v

Vaihtoehto C
  - esiopetusryhmä siirtyy entisiin lukion tiloihin
  - vanha kivirakenteinen koulu peruskorjataan
  - suunnitelmassa kaksi puku- ja peseytymistilaa
  - koulun laajennus uudisrakennuksena, jossa liikuntasalin koko on

800 m2
  - tavoitehinta 7 341 000 €

  20 v poistoajalla poisto on 367 050 €/v ja
  koko kohteen ylläpito: n. 4794 m2, n. 3€/m2/kk eli n. 173 000 €/v

  Isomman salin koulun poistot ja ylläpito ovat yhteensä n.49 000 €
suuremmat/vuosi kuin pienemmän salin koulun.

  (valmistelu: kiinteistöjohtaja Jukka Oikari, 044 417 4756,
suunnitteluinsinööri Ritva Kutvonen, 044 417 4755)
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Kaupunginjohtajan esitys:
   Kaupunginhallitus päättää, että erikoissuunnittelu ja

urakka-asiakirjat tehdään pienemmän (460 m2) salin mukaan.

Käsittely:  Vs. sivistystoimenjohtaja Tuija Kauppinen ja kiinteistöjohtaja Jukka
Oikari olivat kaupungihallituksen kuultavina.

  Eija Stenberg esitti, että asia palautetaan uudelleen valmisteluun
siten, että valmistelussa selvitetään tulevat salin käyttöhinnat ja
niiden pohjalta tehtävät käyttösopimukset/-sitoumukset, joilla
katetaan salin käyttökustannukset. Lisäksi selvitetään Punkaharjun
alueen oppilasennuste.

  Seija Puputti, Anja Backman ja Olli-Pekka Kristiansson kannattivat
Eija Stenbergin esitystä.

  Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty kannatettu esitys asian
palauttamisesta uudelleen valmisteluun oli asiassa suoritettava
äänestys.

   Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä asian käsittelyn jatkamisen
puolesta annettiin 5 jaa -ääntä (Kosonen Lauri, Kukkonen Juha,
Piironen Eero, Suomalainen Tuukka ja Torikka Kirsi) ja uudelleen
valmisteluun palauttamisen puolesta 6 ei -ääntä (Backman Anja,
Kristiansson Olli-Pekka, Metsälä Sanna, Puputti Seija, Silvennoinen
Ari ja Stenberg Eija).

 Päätös:  Puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen hyväksyneen Eija
Stenbergin esityksen asia palauttamisesta uudelleen valmisteluun.

Toimenpiteet: Toimitilapalvelut
  Vs. sivistystoimenjohtaja
  Vapaa-aikapäällikkö
Tiedoksi:  Sivistyslautakunta
  Tekninen lautakunta

SL § 182

Selostus:  Kaupunginhallitus päätti kokouksessaan 12.10.2020 palauttaa Pun-
ka har jun koulun hankesuunnittelun uudelleen valmisteltavaksi
isom man liikuntasalin käyttösitoumuksien osalta. Yhdistyksille on
val mis tel tu pöytäkirjaliitteen B mukainen käyttöoikeussopimus ja tu-
los las kel ma pöytäkirjaliite C, johon käyttöoikeussopimuksen käyt tö-
tun nit pohjaa. Tun ti hin ta tuloslaskelmassa on sama kuin Kerimäen
lii kun ta hal lis sa.

  Käyttökulut on sopimukseen laskettu siltä osin kuin ne koskevat
suu rem man liikuntasalin osuutta (340 m2).

  Punkaharjun koulun ja Kulennoisten koulun oppilasennusteet ovat
pöy tä kir ja lii tee nä D.
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  Allekirjoitettu käyttöoikeussopimus on nähtävillä luot ta mus hen ki löi-
den extranetissä ennen kokousta.

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
  Sivistyslautakunta merkitsee tiedoksi Punkaharjun alueen op pi las-

en nus teet sekä merkitsee tiedoksi ja hyväksyy osaltaan al le kir joi te-
tut käyt tö oi keus so pi muk set ja esittää edel leen tekniselle lau ta kun-
nal le, että se aloittaa eri kois suun nit te lun ja urakka-asiakirjojen val-
mis te lun se kä pienemmän (460 m2), et tä isomman (n.800 m2) salin
vaih to eh to jen mukaan. Isompi sali to teu te taan mikäli siihen saa-
daan lii kun ta paik ka ra ken ta mi sen val tion avus tus ta vähintään
350 000 €.

Käsittely: Jäsen Lea Sairanen esitti seuraavaa lisäystä va. si vis tys toi men joh-
ta jan esitykseen: "Samalla lau ta kun ta edellyttää, että nykyaikaisen
kou lu ra ken ta mi sen pe ri aat tei den mukaisesti tiloista tulee mo ni käyt-
töi set muidenkin kuin lii kun ta hal lin osalta. Myös hankittavien ka lus-
tei den tulee olla nykyaikaisia, laa duk kai ta ja muunneltavia, jotta
kaik kien tilojen muunneltavuus voi daan hyödyntää täysimääräisesti.

Punkaharjun koulun investointi on ensisijaisesti kouluinvestointi ja
lii kun ta hal lin koon muutos koulukäyttöä suuremmaksi ei saa vaa-
ran taa oppilaiden oikeutta toimiviin, monikäyttöisiin opetustiloihin ja
ope tus vä li nei siin."

Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty esittelijän pää tös esi tystä
täy den tä vä esitys, josta lautakunta ei ollut yksimielinen, oli asias ta
suo ri tet ta va äänestys.

Suoritetussa nimenhuutoäänestyksessä pohjaesityksen puolesta
an net tiin 8 (kahdeksan) jaa-ääntä (Tynkkynen, Mustonen, Ko po-
nen, Turtiainen, Lajunen, Paajanen, Puustinen, Tiainen) ja jäsen
Sai ra sen esityksen puolesta 3 (kolme) ei-ääntä (Helander, Iha lai-
nen, Sairanen).

Puheenjohtaja totesi sivistyslautakunnan hyväksyneen va. si vis tys-
toi men joh ta jan pohjaesityksen.

Päätös:  Puheenjohtaja totesi sivistyslautakunnan hyväksyneen äänin 8-3
va. si vis tys toi men joh ta jan esityksen.

Toimenpiteet: Tekninen lautakunta
Tiedoksi:  Toimitilapalvelu
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 183 12.11.2020

Varhaiskasvatuksen asiakasmaksun hyvittäminen lapsen ollessa
tartuntatautilääkärin määräämässä karanteenissa

157/11.110/2020

SL § 183

Selostus:  Tartuntatautilain (1227/2016) mukaan eristykseen tai karanteeniin
voi asukkaita määrätä kunnan tai sairaanhoitopiirin tar tun ta tau deis-
ta vastaava lääkäri.

Jos lapsi on määrätty karanteeniin, hän ei saa mennä var hais kas-
va tuk seen.

(Valmistelu: varhaiskasvatuspäällikkö Anna-Liisa Sairanen, p. 044
417 4303)

Va. sivistystoimenjohtajan esitys:
Sivistyslautakunta päättää, että lapsen ollessa tartuntatautilääkärin
mää rää mäs sä karanteenissa, asiakasmaksua ei peritä karanteerin
ajal ta.

Päätös:   Esitys hyväksyttiin.

Tiedoksi:  Päiväkotien johtajat
Toimenpiteet: Sivistysvirasto/Päivi Savolainen
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Pöytäkirjantarkastajat:

Sivistyslautakunta § 184 12.11.2020

Sivistyslautakunnan jäsenten esille ottamat asiat

SL § 184

  Jäsen Jussi Koponen: Koulukuljetukset ja vuoroasuminen

Toivoisin tarkastelua koulukyyteihin tapauksissa, joissa lap si/lap set
asu vat vuoroviikoin molempien huoltajiensa luona.

Maksuton koulukuljetus myönnetään oppilaan ensisijaisen, väes tö-
re kis te riin merkityn kotiosoitteen ja lähikoulun väliselle matkalle.
Lap sen asuessa kahden eri huoltajan luona kunta on velvollinen
jär jes tä mään lapsen koulukuljetuksen vain väestörekisteriin mer kit-
tyyn vakinaiseen osoitteeseen. Kunta voi  kuitenkin halutessaan jär-
jes tää palvelut laissa säädettyä laajemmin.

Tiedon vuoroviikkoasumisesta voi nykyisin kirjata väes tö tie to jär jes-
tel mään ja voimassa oleva lainsäädäntö mahdollistaa kou lu kul je tus-
ten järjestämisen molempien vanhempien luota.  Palveluiden jär jes-
tä mi sen lähtökohtana tulisi olla lasten ja perheiden tarpeiden huo-
mi oon ottaminen molemmissa kodeissa.

Esitän että Savonlinnassa siirryttäisiin käytäntöön jossa lapsi on oi-
keu tet tu koulukuljetukseen myös etävanhemman luota mikäli asu-
mi nen tapahtuu vuoroviikoin molemmissa kodeissa.

Tämä uudistus olisi mielestäni hyvä ajoittaa oppivelvollisuusiän
muut tu mi sen myötä tuleviin koulukuljetusjärjestelyihin.

Va. sivistystoimenjohtaja vastasi seuraavasti:
Savonlinnan perusopetuksen ja esiopetuksen oppilaiden kou lu kul-
je tus ten järjestämisen periaatteet hyväksytään si vis tys lau ta kun nas-
sa. Nyt käytössä olevat periaatteet /koululaiskuljetusopas on luet ta-
vis sa osoitteessa
https://www.savonlinna.fi/filebank/13594-Koulukuljetuksia_koskevat
_periaatteet.pdf

”Oppilaalla on oltava ensisijainen osoite väestötietojärjestelmässä
ja etuudet myönnetään sen mukaan.

Koulukuljetuksista päätetään perusopetuslain ja kunnan si vis tys lau-
ta kun nan tekemien periaatepäätösten mukaisesti. Oppilaalla on
vain yksi virallinen osoite.”

Jäsen Timo Lajunen: Kallislahden koulun ja päiväkodin ve si-
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asia

Kallislahden kaivovesiongelma on kestänyt nyt neljättä kuukautta ja
hen ki lö kun ta alkaa olemaan aika kypsä tilanteeseen. Koululla opet-
ta jat ammentavat vettä, päiväkodin puolella huoltomies kantaa kyl-
män veden sisään. Isot tulevat toimeen, mutta kantovedellä pienten
pyl ly jen pesu ei ole oikein käytännöllistä.

Henkilökunta on pyytänyt vanhempia olemaan yhteydessä tek ni-
seen toimeen. Tiedot on pitänyt pyytää. Markku Hämäläinen on nek-
si tiedottaa asiasta.

Päiväkodin hoitajat pesevät pikkupyykin ja kahvikalustot kotonaan.
Hie noa kuraeteistä ei voida käyttää.

Miksi kaivoja ei ole kunnostettu juuria myöten ja miksi työ on kes tä-
nyt näin pitkään? Onko sivistysvirasto tietoinen asiasta ja onko huo-
mau tet tu teknistä virastoa?

Lautakunta keskusteli asiasta. Sivistysvirasto on tietoinen asiasta ja
asia on selvityksen alla.

Varhaiskasvatuspäällikkö tarkensi vastauksessaan "Omasta
halustaan päiväkotiryhmän aikuiset ovat pesseet pikkupyykkiä
kotonaan".

Viikolla 47 pitäisi tulla 3. vesinäytteen tulos, minkä jälkeen täytyy
tehdä ratkaisu jatkosta. Eli voiko lapsiryhmän toiminta ko. tiloissa
jatkua?
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OIKAISUVAATIMUSOHJEET JA VALITUSOSOITUS

MUUTOKSENHAKUKIELLOT

Kuntalain 136 §:n mukaan seuraavista päätöksistä ei saa tehdä oikaisuvaatimusta ei kä
kun nallisvalitusta, koska päätökset koskevat vain valmistelua eikä täytäntöönpa noa:

§:t 173-177, 182, 184

Kuntalain 134 §:n 1 momentin mukaan kunnallisvalitusta ei saa tehdä päätöksestä, johon
voi daan hakea muutosta oikaisuvaatimuksin. Luettelo näistä päätöksistä sisäl tyy kohtaan
”oikai suvaatimusohjeet”.

Kuntalain 133 §:stä johtuen muutosta ei saa hakea oikaisuvaatimuksin, koska päätök seen
voi daan hakea muutosta hallintovalituksin Itä-Suomen hallinto-oikeudelta.
Luettelo näistä päätöksistä sisältyy kohtaan ”hallintovalitukset”.

OIKAISUVAATIMUSOHJEET

Päätökseen tyytymätön kunnan jäsen ja se, johon päätös on kohdistettu tai jonka oi-
keuteen, velvollisuuteen tai etuun päätös välittömästi vaikuttaa, voi tehdä seuraavien
päätösten osalta kirjallisen oikaisuvaatimuksen

§:t 178-181, 183

Oikaisuvaatimus tulee osoittaa sivistyslautakunnalle ja toimittaa Savonlinnan sivistysviras-
toon osoitteella Olavinkatu 27, 57130 Savonlinna,
sähköposti: sivistys.virasto@savonlinna.fi,

14 päi vän ku lues sa pää tök sen tiedoksisaannista. Oikaisuvaatimuksesta on käytävä ilmi
vaa ti mus pe rus tei neen ja se on tekijän allekirjoitettava.

Tiedoksianto

Pöytäkirja on pidetty yleisesti nähtävänä 13.11.2020 Savonlinnan kaupungin
internet-sivuilla www.savonlinna.fi/paatoksenteko ja sivistysvirastossa klo 12.00-15.00.

Todistaa viran puolesta

Leena Muhonen
toimistosihteeri
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